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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen hasznosítása lehetséges a régi Fogház 
épületének? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Vasvármegyei Fogház 1889-ben kezdte meg működését Szombathely belvárosában, a Szily János
utcában. 1957-ben az intézet elnevezése és profilja is megváltozott, Szombathelyi Országos 
Büntetés-végrehajtási Intézet lett az intézmény neve. 2008-ban került átadásra az épület a város 
szélén, ami jelenleg is ellátja a Büntetés-végrehajtási Intézet feladatait. A több, mint 100 éves épület
pedig lassan 12 éve, hogy elhagyatottan áll.

Kérem Miniszter urat szíveskedjék válaszolni a következő kérdéseimre:

1.Kihez tartozik most ez az épület?

2.Mennyi pénzből tartják fenn évente?

3.Milyen hasznosítása lehetséges a régi Fogház épületének?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Tisztelettel:

Ungár Péter (LMP)

Budapest, 2020. február. 04.


